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Zápis z jednání 

Krajského předsednictva SMS ČR Středočeského kraje 

_________________________________ 

dne 24. dubna 2019 od 13:00 – 15:00hod. 

Úřad Městyse Kácov 

 

Účastni: Petr Halada, Martina Jiříková, Milan Kazda, Martin Macháček, Soňa Křenová 

 

Omluveni: Věra Kovářová, Darina Danielová, Jiří Nekolný, Jiří Loskot, Petra Pecková  

 

Navržený program: 

1. Úvod, určení zapisovatele 

2. Informace z jednání Rady SMS ČR  

3. Informace z krajského úřadu  

4. Akce pro starosty obcí  

5. Členská základna SMS ČR SK  

6. Různé  

1.Úvod, určení zapisovatele 

Paní Soňa Křenová přivítala přítomné a představila Městys Kácov, následně pan Halada 

zahájil jednání.  

Členové předsednictva zvolili jako zapisovatele slečnu Martinu Jiříkovou a ověřovatele 

zápisu pana předsedu. 

2. Informace z jednání Rady SMS ČR  

Pan Milan Kazda informoval přítomné o konané Radě SMS ČR. Proběhlo výběrové řízení na 

novou ředitelku SMS ČR, vybrána paní Jana Přecechtělová. 

SMS ČR řeší střed zájmů veřejných činitelů, podáno 100 žalob z čehož pouze 3 prohraný. 

Tématem jednání je znovu RUD, zvýhodnit obce, které mají seniory nad 65 let. 

Dále se jednalo o AGIS a možnosti čerpání dotací od MMR ČR pro obce – pozemní 

komunikace, počítá se s obrovským převisem.  

OSA – zájem má 40% členských obcí, předsednictvo SMS ČR SK žádá, aby tuto službu 

SMS ČR pokrylo.  
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3.Informace z krajského úřadu  

Stále není podepsáno memorandum o spolupráci mezi Středočeským krajem a SMS ČR.  

Na polovinu roku září-říjen 2019 je plánováno setkání s paní hejtmankou Středočeského 

kraje. Členové předsednictva si připraví otázky z různých oblastí. Martina Jiříková v červnu 

kontaktuje hejtmanku Středočeského kraje, ohledně plánované schůzky.  

Pan Martin Macháček poreferoval o novinkách z kraje, zejména z pozice člena kontrolního 

výboru. V této souvislosti se navázalo i na stav nedávno opravených krajských silnic, které 

jsou již nyní v nevyhovujícím stavu.  

4.Akce pro starosty obcí  

Příprava seminářů pro starosty obcí  

Členové diskutovali nad případnými semináři, které by bylo možné naplánovat s tím, aby se 

nekryli se semináři v rámci celé územní působnosti SMS ČR. Semináře by bylo vhodné 

pořádat i v regionech např. v Kolíně, v čase kolem 13:30 hod. 

A navrhli: 

Duben 2018 – Seminář k elektronizaci veřejné správy – proběhlo 8.4. 2019 na KÚSK 

Martina Jiříková a Soňa Křenová poreferovaly o akci, která byla zdařilá.  

V příštím roce opakovat. 

Předběžně Září 2019 – Seminář k požární ochraně 

Martina Jiříková kontaktovala pracovníka KHZS, pana Ryšavého ohledně daného semináře. 

Nyní probíhá školení v rámci kraji v regionech, plánováno na září pro účastníky, kterým 

termín školení nevyhovoval.  

Termín po schválení vyhlášek – Seminář k financování regionálního školství 

Seminář by měl být pro starostky/starosty a ředitele škol.  

Pan Petr Halada má za úkol pozvat pracovníky z MŠMT ČR a KÚSK, kteří by se vyjádřili 

k dané problematice. 

Květen 2019 – Rekodifikace stavebního zákona 

Rekodifikace stavebního zákona má obsahovat i odebrání agendy stavebního zákona obcím a 

spojení do tzv. „Super stavebních úřadů“. SMS ČR plánuje semináře k dané problematice a 

jednat v této problematice. 

Seminář matriky 

Pan předseda s panem Macháčkem kontaktují paní Štefkovou ohledně plánovaného semináře. 

5.Členská základna SMS ČR SK  

Stále narůstá. Mezní hranice všech členů SMS ČR v České republice je stanovena prozatím na 

2 000 členů. 

6.Různé  

Pan Macháček by rád inicioval výzvu k opravám silnic Středočeského kraje, které jsou 

opravené rok až dva, ale již nyní jsou v havarijním stavu.  

Martina Jiříková kontaktuje členské obce a poprosí o jejich vyjádření + foto stavu silnic. 

Výstupy předá panu Macháčkovi, a i ostatním členům předsednictva. 

Martina Jiříková znovu obešle obce. 

Členové předsednictva debatovali i o RSK. 
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Informace do zpravodaje: Veřejné vyhlášky obcí schvaluje Odbor kontroly MV ČR. Úkol pro 

Martinu Jiříkovou. 

Pan Halada předal informaci od FÚ pro Středočeský kraj, že k uzavírání poboček v regionech 

nedojde. Dopis předal Martině Jiříkové, které tuto informaci přepošle vedení SMS ČR. 

SMS ČR řeší budoucnost skládkování, nyní v legislativním připomínkovém procesu. Bylo by 

vhodné dojednat seminář i k odpadovému hospodářství – září 2019, kde by se probrala 

budoucnost skládkování. V březnu probíhaly semináře na toto téma s krajem.  

Diskuse proběhla v rámci jednotlivých bodů. 

 

Příští jednání – ½ června (úterý/čtvrtek) 2019, u pana Loskota – Městys Mšec, Rakovník. 

Martina Jiříková zajistí. 

 

 

 

Výpis usnesení ze zasedání Krajského předsednictva SMS ČR Středočeského kraje dne 

24. 04. 2019, Městys Kácov 

 

Usnesení KP01/2019: Krajské předsednictvo SMS ČR určuje zapisovatelkou Martinu 

Jiříkovou a ověřovatelem Petra Haladu. 

 

Usnesení KP02/2019: Krajské předsednictvo SMS ČR bere na vědomí informace z jednání 

Rady SMS ČR. 

Usnesení KP03/2018: Krajské předsednictvo SMS ČR bere na vědomí informace z krajského 

úřadu. 

Usnesení KP04/2019: Krajské předsednictvo SMS ČR bere na vědomí plánované semináře. 

 

Usnesení KP05/2019: Krajské předsednictvo SMS ČR bere na vědomí členskou základnu 

SMS ČR. 

 

Usnesení KP06/2019: Krajské předsednictvo SMS ČR bere na vědomí 

a) kontaktování obcí ohledně stavu středočeských silnic,  

b) termín a místo konání příští jednání, 

c) informace do zpravodaje, 

d) stav finančních úřadů v kraji,  

e) ale i problematiku odpadového hospodářství. 

 

Zapsala dne 24. března 2019 

 

 

Martina Jiříková                        ……………………………… 

 

 

 

Ověřil: Petr Halada                            ……………………………… 

                             

                    


